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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2017. január 25-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József, Kara József Zoltánné, Kochnyák Sándor, Simonek 
Antal képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői István 

polgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a képviselő-

testület idei első rendes ülésén. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 főből 6 
fő jelen van, az ülés határozatképes. Szivek Péter képviselő úr jelezte, hogy 

késni fog.  A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 
 

1. Támogatók találkozójának előkészítése 

2. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
3. Nemzetiségi Önkormányzattal kötött szerződések felülvizsgálata 

4. Dorogi Szociális rendelet módosítása 
5. Egyebek 
6. Költségvetést előkészítő döntések  

7. SZMSZ módosítása 
8. Szociális ügyek – zárt ülés 4 határozat 

 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2017. (I.25.) 
határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Kochnyák Sándor képviselő: a napirendek tárgyalása előtt tisztelettel kérem 
a jelenlévőket, hogy az olaszországi buszbalesetben elhunytak emléke előtt egy 

perces néma felállással tisztelegjünk. 
 

1. Napirendi pont 

Támogatók találkozójának előkészítése 
 

Vöröskői István polgármester: Felkérem Klinger Ágnest, hogy tájékoztassa a 
testületet az előkészületekről. 
Klinger Ágnes Művelődési Ház vezető: Április 22-re tervezzük a találkozót, 

melynek nyitánya lehetne az a fotókiállítás, amit 3 fotós képeiből tervezünk 
kiállítani, egybe lehetne kötni az eseményeket. 

Simonek Antal képviselő: Maradjunk a szokásos beszélgetős vacsoránál. 
Javaslom Völner Pál államtitkár urat és Fuzik Jánost is meghívni. 
 

(Szivek Péter képviselő megérkezett, a jelenlévő képviselők száma 7 fő.) 



 

Radovics Istvánné alpolgármester: A vacsora finanszírozásával nem lehet 
gond, maradt annyi keretünk, hogy beleférjünk.  

Vöröskői István polgármester: Kérdezi a képviselőket, hogy a Támogatók 
találkozójának időpontját és kereteit, valamint a szervezőbizottságba Klinger 
Ágnest, Simonek Antalt és Radovics Istvánnét elfogadják-e?   

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2017. (I.25.) 
határozata a vállalkozói estről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a 2017. évi vállalkozók estjét 2017. április 
22-ére szervezi. Az előkészítő munkák elvégzésére felkérik Klinger Ágnest, 

Simonek Antalt és Radovics Istvánnét. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. április 22. 
 
2. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Vöröskői István polgármester: Hosszabb időszak telt el az előző ülés óta 

hiszen december közepén üléseztünk utoljára. ennek megfelelően hosszú a 
sor: 

o 2016. dec. 16. Alapítványi műsor. 
o dec. 18. Advent 4. vasárnapja, önkormányzat disznóvágással, köszönet 

Kitzing Tamásnak a segítségért, és valamennyi résztvevőnek a 

munkájáért. Ugyancsak az adventi dekoráció elbontásban 
közreműködőknek. 

o Az ünnepek elteltével kezdődött az új év, a rendkívüli hideg idő miatt 
állandó gond az utak ismételt lefagyása, az első néhány centis hó reggel 
kezdett esni, a vékony hóréteg nem volt kotorható, a közlekedők az útra 

taposták. Szórást végeztünk, sós kőzúzalékkal, a tavalyelőtt vásárolt 
műtrágyaszóróval, és teherautóról homokkal. 

o Sikeresen lezajlott a búcsi asztaliteniszezőkkel a verseny a Művelődési 

Házban, köszönet a szervezőknek, résztvevőknek. 
o A Humán Bizottság többször ülésezett az időszakban, részben az 

ünnepek környéki ajándékutalványok elosztása, részben a szociális 
tűzifa igények elbírálása miatt. A kiszállítás folyamatos, a rönkök 
felfűrészelése a hideg miatt nehézkes, a fa átfagyott, a motorfűrész lánc 

a jeges anyagban 3-4 rönk feldarabolása után új élezésre szorul. 
o 2017. jan.6. A közútkezelő esztergomi vezetőjével tárgyaltam a 

kezelésükben lévő utak javítása ügyében (kátyúzások, árkok, járdák 

karbantartása). 
o jan. 6. A Telenor toronynak kerestünk helyet elsősorban Lencsehegy 

környékén. A szolgáltatónak nem megfelelő a hely, viszont az általuk 
bejelölt területen nem találtunk megfelelő helyet. Képviselőjükkel a 
Faluért Egyesület képviselőivel közösen, személyesen is találkoztunk 

14-én, előrelépés nincs az ügyben. 



o jan 10-én a Duna Takarék képviselői kerestek fel, megpróbáltunk a 

Szabadság téren helyet találni a bankautomatának, a műszakiak 
vizsgálata és a magántulajdonossal kötendő szerződéskötés következik, 

amennyiben megfelelő a kinézett hely. 
o jan 10-én a TV1-en riport ment a faluról az óvoda karbantartására 

történt 8 M Ft-os költségvetési átcsoportosításról. 

o jan. 10-én Marek Vilmos könyvének író-olvasó találkozója volt, amelyet 
megtisztelt részvételével Völner Pál országgyűlési képviselőnk, 
államtitkár. 

o január 12. Völner úr év eleji munkamegbeszélésre hívta össze a 
választókerület polgármestereit a Szt. Adalbert Központba. 

o január 12- én volt a Sportklub vezetőségi ülése, ahol tájékoztatott a 
vezetés, hogy a szezon végéig vállalják a feladatok ellátását, amelynek 
egymás közötti elosztását is megtárgyalták. 

o jan 13-án a Borklub tartott tájékoztatót a tervezett Dorog- Piliscsév 
kerékpárúttal kapcsolatban, ezen részt vett Révész Máriusz 

kerékpározásért felelős kormánymegbízott is.  
o jan. 18-án a faluból 7 fővel vettünk részt Márianosztrán, a Pálosok 

szokásos Boldog Özséb szentmiséjén, a főcelebráns Beer Miklós váci 

püspök volt. 
o jan 19-én a Turisztikai Egyesület vezetőségi majd küldöttgyűlése volt 

Táton. 

o jan. 20-án Simonek képviselőtársammal részt vettünk Esztergomban a 
Szt Anna temetőben felállított I és II. világháborús emlékművek 

felszentelésén. 
o Megkezdődött a farsangi szezon és közös célokért történő 

adománygyűjtések időszaka, köszönet a szervezőknek. 

o jan. 20-án önkormányzati telkekkel kapcsolatban komoly érdeklődő 
volt, de az árakat is megismerve – 5000.-Ft/m2 - 23-án lemondta 

vásárlási szándékát. 
o jan 23-án a Tündérkerti lakosok képviseletében Dr. Huszár László 

jelezte, hogy a tulajdonosok nem szeretnének tornyot a környékükön a 

Telenor által jelölt területen, még „álcázva” sem. 
o jan 24-én a napelem erőmű ügyben tárgyaltam. Részletesebben erről 

majd az Egyebek napirendi pontnál.  

Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2017. (I.25.) 

határozata az előző ülés óta eltelt időszakról szóló beszámolóról  
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az előző ülés óta eltelt időszakról szóló 

beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

3. Napirendi pont 



Nemzetiségi Önkormányzattal kötött szerződések felülvizsgálata 

Vöröskői István polgármester: Minden év elején felül kell vizsgálni és meg 
kell állapodni a Nemzetiségi Önkormányzattal. Hivatalosan január 31-ig 

kellene felülvizsgálni, de a vezetőváltás miatt ez most nem aktuális. Az ASP 
bevezetése miatt a szerződést módosítani kell legkésőbb február 15-ig. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2017. (I.25.) 

határozata a Nemzetiségi önkormányzattal kötött szerződés 
felülvizsgálatáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 
előzetesen tárgyaljon a megállapodásról. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2017. február 15. 
 
4. Napirendi pont 

 

Dorogi Szociális rendelet módosítása 
Vöröskői István polgármester: Az előterjesztésben foglaltakat valamennyi 

kistérségi önkormányzatnak jóvá kell hagynia. A díjnövekedés egyik 
feltételezett oka, hogy a kötelező minimálbér emelés többletköltségét az állam 

nem kompenzálja az önkormányzatoknak. Kormányígéret van rá, hogy 
kompenzálni fognak. Mindenesetre ezt most még nem lehet tudni. Emelésre 
április 1-ig van lehetőség, javasolja, hogy várjunk addig a döntéssel. 

Simonek Antal képviselő: Így is felette vagyunk a Babtista szolgálat 
szolgáltatási árainak, én sem javaslom a díj növelését. Lassan elpártolnak 

tőlünk az emberek. Ez normatíva csökkenést hozhat. Vizsgálni kellene, hogy 
a minden dolgozóra vonatkozó járulékcsökkentésnek milyen hatása lesz a 
bérköltségekre. 

Vöröskői István polgármester: Levélben is tájékoztatni fogja Dorog Város 
Polgármesterét az itt elhangzottakról. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2017.(I.25.) 
határozata Dorog Város Képviselő-testületének a Térségi Szociális 
Alapellátó Szolgálat által nyújtott ellátásokról, azok igénybevételéről és 

a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2012.(III.9.) önkormányzati 
rendelete tervezett módosításáról 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete nem támogatja Dorog Város Képviselő-
testületének a Térségi Szociális Alapellátó Szolgálat által nyújtott ellátásokról, 

azok igénybevételéről és a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2012.(III.9.) 
önkormányzati rendelete tervezett módosítását az előterjesztés szerint. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 



Határidő: 2017. január 26. 

 
5. Napirendi pont 

Egyebek 
5.1. Lőtér elővásárlási jog határidő hosszabbítás 

Vöröskői István polgármester: A november 30-i ülésünkön döntés született 

a lőtér elővásárlási jogának lemondásáról. Mivel december 31-i határidős volt 
a határozat és az ügy nem intéződött el, ezért a tulajdonos kérte, hogy a 
testület hosszabbítsa meg az elintézési határidőt. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2017. (I.25.) 
határozata a 198/2016. (XI.30.) határozat módosításáról  

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a 198/2016. (XI.30.) határozat 

végrehajtásának határidejét meghosszabbítja 2017. március 31-ig. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

5.2. Naperőművel kapcsolatos tájékoztatás 

Vöröskői István polgármester: Kókai úr tájékoztatott a jelenlegi állásról. 
500,- Ft/m2-es árat jelöltünk meg vételárként úgy, hogy vállaljuk a 

terepmunkát. A pályázatban 2 %-ot tud elszámolni telekvásárlásra, ami 4,5 
millió forint. Megkérném a Településfejlesztési Bizottságot, hogy tárgyaljanak 
újra az ügyről és tegyék meg javaslatukat. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2017. (I.25.) 
határozata a Napelem parkról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a Településfejlesztési Bizottságot 
az ingatlan ajánlatban szereplő vételárának felülvizsgálatára. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2017. február 15. 
 
5.3. Kerékpáros út támogatása 

Vöröskői István polgármester: Nyírő Andrástól az a megkeresés érkezett, 
hogy a tervezett Piliscsév-Dorog kerékpáros út létesítését, az Önkormányzat 
elvi támogatásról biztosítsa, ennek anyagi vonzata nincs, de adott esetben 

Kesztölcöt is érinti. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2017. (I.25.) 

határozata a Piliscsév – Dorog kerékpáros út támogatásáról 



 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a tervezett kerékpáros út kialakítását 
elvben támogatja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: folyamatos  

 
5.4. Parlamenti kirándulás 

Vöröskői István polgármester: Államtitkár úr felajánlotta az 

önkormányzatnak, hogy egy 45 fős busszal látogatást tehetünk a 
parlamentben az ő idegenvezetési mellett. Időpont még nincs, elsősorban itt a 

közért tevékenykedőket részesítenénk előnyben. 
Simonek Antal képviselő: Több ilyen látogatás volt már és államtitkár úr 
maga vezette végig a résztvevőket. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2017. (I.25.) 
határozata a Parlamenti látogatásról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a működő bizottságokat a 
kirándulás koordinálására. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos  
 
Simonek Antal képviselő: Úgy tudom új vezetőség van az Estivill Kft-nél. Jó 

lenne, ha tudnánk beszélni velük, mert vannak lámpák, amik 4-6 hete nem 
világítanak. 

Vöröskői István polgármester: Beszéltem velük, villamos biztonsági okok 
miatt nem mehetnek az oszlopra a szerelők ebben a nagyon hidegben. 
 

6. Napirendi pont 
Költségvetést előkészítő döntések 
 

6.1. Óvoda költségvetése  
Vöröskői István polgármester: Előzetesen már tárgyaltuk az idei 

költségvetést. Felajánlottuk a projektort és egy használt laptopot. A 8 millió 
forintos felújítási támogatás még nem szerepel benne, mert nem kaptunk még 
hivatalos értesítést róla.  

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főmunkatárs: Mivel a Képviselő-
testület engedélyezte a + 1 fő óvónőt, ezért az ő bére már szerepel benne. 
Nagyváriné Radovics Angelika óvoda vezető: A jelenlegi gyermeklétszám 

90- 91 fő, a jövő évben 100 fő körül lesz, de az majd a beiratkozásnál fog csak 
kiderülni, hogy pontosan mennyi gyermekünk is lesz. Ha maradnak ezek a 

számok, akkor a 8 óvónő kell. Jó hír, hogy az esztergomi főiskola gyakorlati 
helyet keres 3 levelezős szlovák tagozatos hallgatójának. 
Simonek Antal képviselő: Most lehet hasznosítani azt a végzettséget, melyet 

tavaly szerzett meg.  



Vöröskői István polgármester: Ha nincs több hozzászólás, kérdezi a 

Képviselőket, hogy a költségvetési rendelet előkészítéseként, az előterjesztett 
intézményi költségvetés-tervezetet elfogadják-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/2017. (I.25.) 
határozata a Napköziotthonos Óvoda költségvetésének előkészítéséről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kiserdei Óvoda - költségvetést előkészítő 
határozatát, az előterjesztésnek megfelelően, elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: a 2017. évi költségvetés elfogadása 

 
6.2. Művelődési Ház költségvetése  

Vöröskői István polgármester: A Művelődési Ház 2017. évi tervezett 
költségvetése nem hasonlítható össze az előző éviekkel, mert megszűnt az 
elszámolási kötelezettségünk az IKSZT miatt. Ugyanakkor más szervezési 

elveket követve, az összes rendezvényünk koordinálást a művelődési ház 
vezetője fogja össze. Így látszólag jelentősen nőttek a végszámok. 
Mindenképpen említésre méltó, hogy nagyságrenddel nőttek a rendezvények 

bevételei. A művelődési ház vezetője mindent megtesz azért, hogy a közösségi 
helyiségeink bérlete minél nagyobb bevételt hozzon. 

Szivek Péter képviselő: A rendezvények típusa miatt kihasználtabb a Klub, 
mint a Művelődési Ház. 
Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a költségvetési 

rendelet előkészítéseként, az előterjesztett intézményi költségvetést 
elfogadják-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 11/2017. (I.25.) 
határozata a Művelődési Ház költségvetésének előkészítéséről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Művelődési Ház költségvetését előkészítő 
határozatát, az előterjesztésnek megfelelően, elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: a 2017. évi költségvetés elfogadása 

 
6.3. A Polgármesteri Hivatal költségvetése 
Vöröskői István polgármester: Az írásos anyagot kiküldtük. Van-e kérdése, 

véleménye valakinek? 
Szivek Péter képviselő: A K123 -as soron – az előző évihez képest - jelentős 

csökkenést látok. Ez miből adódik? 
Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főmunkatárs: Levettem belőle a 
Gordiusz könyvelő program kiadását, mert az ASP bevezetésével ez a kiadás 

megszűnik. 



Vöröskői István polgármester: Ha esetlegesen felmerül még kérdés azt a 

február 7-i bizottsági ülésen fel lehet tenni. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 12/2017. (I.25.) 

határozata a Polgármesteri Hivatal költségvetésének előkészítéséről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal költségvetését 

előkészítő határozatát, az előterjesztésnek megfelelően, elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: a 2017. évi költségvetés elfogadása 
 

6.4. Egyéb működési kiadások, támogatások 
 

Vöröskői István polgármester: Az összes beérkezett kérelmet kiküldtük, 
menjünk akkor végig rajtuk. A Sport Egyesület 650 e Ft-ot kért, már tavaly az 
idei egy részét megkapták előre. Tűzoltó Egyesület 1 millió forintot kér.  Saolin 

Sport Egyesület 100 e Ft-ot kér mert idéntől terembért kell fizetniük az 
iskolában. A Faluért Egyesület 150 e Ft-ot kér, újságot szeretnének kiadni, 
Judo Egyesület 250 e Ft kért, Vöröskereszt viszont nem nyújtott be igényt, a 

Plébánia 100 e Ft-ot kért. A Nyugdíjas Klub 80 e Ft-ot kért. Az „Apránként az 
Aprókért”, a Cserny alapítvány, a Mosoly Egyesület és a Pofosz nem határozott 

meg támogatási összeget. 
Szivek Péter képviselő: A Tűzoltó Egyesületnek javasolja megadni az 1 millió 
Ft-ot, mert náluk úgy működik, hogy amennyit kapnak az önkormányzattól, 

annyi támogatást kaphatnak felsőbb szervüktől. Ugyancsak javasolja a Saolin 
Egyesületnek a kért támogatás folyósítását, mert javarészt a tűzoltók járnak 

oda fizikai állapotuk fenntartására.  
Vöröskői István polgármester: A kért támogatásokat mindenkinek tudjuk 
biztosítani, akik nem jelöltek meg összeget, javasolja a 30 e Ft-os támogatást. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az itt elhangzott javaslatokat elfogadják-e? 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 13/2017. (I.25.) 

határozata az egyéb kiadásokról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a tervezett költségvetési rendelet 9. 

mellékletének „Támogatások” körét (1-16. sor) az előterjesztésnek, illetve az itt 
javasoltaknak megfelelően, elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: a 2017. évi költségvetés elfogadása 

 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Az önkormányzatokról szóló 
törvény kötelezően emelte a polgármester illetményét, mely most 548.445,- Ft, 



a költségtérítés 82.268,- Ft. A Képviselő-testület határozatával tudomásul 

veszi azt. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 14/2017. (I.25.) 

határozata polgármester illetményéről és költségtérítéséről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a polgármester bérét 548.445.- Ft, 

költségtérítés 82.268,- Ft összeggel jóváhagyja.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: a 2017. évi költségvetés elfogadása 
 

Vöröskői István polgármester: Az alpolgármester tisztelet díja a társadalmi 
megbizatású polgármesterek tisztelet díjához igazodik. 2016-ban 157.000,- Ft 

volt, idén ez 192.000.-Ft. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Az idei évben is havi 100.000,- Ft-ot 
felajánlok belőle, de az eddigieknek megfelelően kérem a költségvetésben 

elkülönítetten kezelni. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 15/2017. (I.25.) 
határozata az alpolgármester tiszteletdíjáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az alpolgármester tiszteletdíját havi 
192.000,- Ft-ban állapítja meg. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. február 15. 

 
Vöröskői István polgármester: A képviselői tiszteletdíjakról is kellene 
beszélni, eddig 36.000,- Ft volt a képviselőké és + 6 e Ft az elnököké. 

Simonek Antal képviselő: Az emelést akkor támogatja, ha a továbbiakban is 
felajánlható legalább egy része közösségi célokra, és ezek a pénzek 

kimutathatóak. A költségvetés elfogadásakor szeretné tisztán látni, hogy 
mennyi a rendelkezésre álló keret. Volt a testületnek egy olyan döntése, hogy 
az ingatlanok értékesítésekor befolyó pénz is egy külön keretbe kerül. 

Kissné Dinnyés Szilvia pénzügyi főelőadó: Az csak az eredeti költségvetésbe 
be nem tervezett eladásokra vonatkozott. A költségvetés tervezésekor 
betervezett ingatlanértékesítés a bevételi oldalt növeli és annak már akkor meg 

van tervezve a kiadási oldala is. A nem tervezett bevételek sorsáról dönt utólag 
a Képviselő-testület. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Amikor ilyen bevétel van, kerüljön egy 
külön keretbe. Év közben nehezen követhető, hogy mire került elköltésre. 



Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Javaslom, hogy amikor az 

értékesítés során döntenek, határozatba foglalják, hogy mire szánják a 
többletbevételt. 

Vöröskői István polgármester: Az eredeti kérdésre visszatérve, kérdezi a 
képviselőket, hogy egyetértenek-e az elhangzott javaslattal, mely szerint a 
bizottsági elnökök havi díjazása 47.e, a képviselők havi díjazása 40. e. Ft 

legyen? 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 16/2017. (I.25.) 

határozata a képviselők tiszteletdíjáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az képviselők havi tiszteletdíját 40.000,- 

Ft-ban a Bizottsági elnökök havi díjazását 47.000,- Ft-ban határozza meg. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: rendeletmódosítás előterjesztésére 2017. február 15. 
 

7. Napirendi pont 
SZMSZ módosítása 

 

Vöröskői István polgármester:Az SZMSZ módosítása csak annyiban érintett, 
hogy 1. melléklete tartalmazza azokat a kormányfunkciókat, melyeket az 

önkormányzat a könyvelése során használ. Ezt kell kibővíteni az előterjesztett 
módosítás szerint. Kérdezi a Képviselőket, hogy az alőterjesztett módosítást 
elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módsítást fogadta 
el: 

 
Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2017.(I.25.) 
önkormányzati rendelete Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-

testületének szervezeti és működési szabályzatáról szóló 12/2014.(XI. 
27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Vöröskői István polgármester: Mindenkinek köszöni a megjelenést az ülést 

berekeszti és zárt ülést rendel el. 

 

A Képviselő-testület zárt ülésen a 17/2017.(I.25.) - 21/2017.(I.25.) számú 
határozatokkal szociális támogatásokban döntött. 
 

 
 
 

Vöröskői István                   Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
  polgármester                        jegyző 

 
 


